
ПРОТОКОЛ 08 
от заседание на Факултетния съвет на ФЖМК, 

проведено на 14 май 2024 г. 

 

Присъстваха: проф. д-р Веселина Вълканова - Декан, проф. д.н. Венцислав 
Димов, проф. д-р Грета Дерменджиева, проф. д-р Ефрем Ефремов, проф. д-р 
Николай Михайлов, проф. д-р Светлозар Кирилов, проф. д-р Симеон Василев, доц. 
д.н. Вяра Ангелова, доц. д-р Жана Попова, доц. д-р Калин Калинов, доц. д-р 
Мануела Манлихерова, доц. д.н. Мария Попова, доц. д-р Мая Василева, доц. д-р 
Мила Серафимова, доц. д-р Милена Цветкова, доц. д-р Орлин Спасов, доц. д-р 
Ралица Ковачева, доц. д-р Светлана Станкова, гл. ас. д-р Анета Милкова, гл. ас. д-р 
Лора Симеонова, ас. Благовест Илиев, докт. Нина Стилова, студ. Тодор Драганов. 

Редуцирани: проф. д.н. Андреана Ефтимова (в отпуск). 

Отсъства: студ. Камелия Димова. 

Присъстват и: проф. д-р Теодора Петрова, доц. д-р Дияна Петкова, Петър 
Желев. 

Проф. д-р Веселина Вълканова обяви заседанието за открито – списъчен 
състав 25, кворум 16, присъстващи 23. 

Проф. д-р Веселина Вълканова предложи следния дневен ред на членовете на 
Факултетния съвет: 

1. Доклади на Декана на ФЖМК; 
2. Разкриване на процедура за публична защита на дисертационен труд за 

присъждане на научната степен „доктор“  и избор на научно жури по 3.5 
Обществени комуникации и информационни науки (Медии и 
комуникации – Масова култура); 

3. Доклади на заместник-деканите; 
4. Доклади на ръководителите на катедри; 
5. Разни. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Ако няма други предложения, предлагам да 
гласуваме така предложения дневен ред. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 21 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Дневният ред беше приет. 
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По точка първа от дневния ред – Доклади на Декана на ФЖМК. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Аз имам само съобщения, те са няколко. Най-
важната: от 10 юни до 14 юни очакваме посещение на Експертната група от НАОА, 
свързано с програмната акредитация на направлението 3.5. Обществени 
комуникации и информационни науки. Ние още нямаме програма, от Агенцията 
не са ни я изпратили, нито пък имаме състава на комисията. Комисията ще бъдат 
наши колеги от Велико Търново, Шумен и т.н. От нас се очаква да се мобилизираме, 
да посрещнем тази Експертна група, да организираме всички срещи. Освен срещи 
с екипа - като казвам екипа, това включва и ръководителите на катедри, не само 
Декан и заместник-деканите, в програмата ще има срещи с академичния състав, 
среща с докторанти и студенти и с работодатели. Срещата с работодателите е 
ключова, затова трябва да я подготвим по много добър начин. Надявам се този път 
оценката ни да бъде адекватна. 

Какво още искам да Ви кажа, на 15 април направихме среща с докторантите. 
Имаше голям интерес, благодаря на колегите научни ръководители, които се 
включиха в срещата, мисля, че ги насочихме достатъчно добре. Това, което виждам 
днес в докладите като теми на дисертациите, мисля, че е обещаващо и можем да ги 
подкрепим.  

На 10 май проведохме среща с първокурсниците ОКС „бакалавър“. Срещата 
беше посветена на летните стажове. Доц. Станкова я водеше, мисля, че всичко е 
наред по този въпрос и вече в ръцете на отговорниците на стажовете е как ще се 
провежда обучението и как ще се оценяват стажовете; знаете, те са с оценки по 
шестобалната система. 

Вчера се проведе тържествена промоция на випуск 2023 г. Благодаря на 
колегите, които се присъединиха в Аулата на Софийския университет, мисля, че 
по много добър начин уважихме нашите колеги от всички специалности, от 
магистърските ни програми, които започват своя професионален път далеч от нас.     

И накрая използвам случая да Ви поканя на среща на всички випускници на 
Факултета и не само випускници, преподаватели, приятели, както сме я обявили 
във Фейсбук групата на ФЖМК. Тази среща на алумни е с перспектива да основем 
Клуб Алумни и ще се проведе на 20 май в Ботаническата градина. Вече са се 
регистрирали онлайн много колеги, които са завършили през десетилетията. 
Надявам се още много хора да се присъединят. Ще дадем коктейл и ще се видим с 
колегите, които са завършили нашия факултет. 

 

По точка втора от дневния ред – Разкриване на процедура за публична 
защита на дисертационен труд за присъждане на научната степен „доктор“  и 
избор на научно жури по 3.5 Обществени комуникации и информационни 

науки (Медии и комуникации – Масова култура). 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така, преминаваме към втора точка от 
дневния ред – разкриване на процедура за публична защита на дисертационен 
труд за присъждане на научната степен „доктор“  и избор на научно жури по 3.5 
Обществени комуникации и информационни науки (Медии и комуникации – 
Масова култура) на редовния докторант Панайот Красимиров Стефанов. Аз ще 
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прочета доклада на проф. Ефремов, който още не се е присъединил към 
заседанието, в момента участва на УС на УИ.  

На свое заседание от 10.05.2024 г. (Протокол № 10) членовете на катедра 
„Пресжурналистика и книгоиздаване“ на основание чл. 4 от Закона за развитието 
на академичния състав в Република България и успешно проведено предварително 
обсъждане на дисертационен труд предлагат на Факултетния съвет да бъде 
открита процедура за публична защита на дисертационния труд за присъждане на 
образователна и научна степен „доктор“ по професионално направление 3.5. 
Обществени комуникации и информационни науки (Медии и комуникации – 
Масова култура) на редовния докторант Панайот Красимиров Стефанов, с научен 
ръководител доц. Георги Лозанов, на тема: „Перспективите пред списанието като 
медийна платформа във време на трансформации на хартиената преса. Стратегии 
на качествените българоезични списания в началото на 21. век“. 

Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да бъде утвърдено Научно 
жури, за провеждане на публична защита на дисертационния труд за присъждане 
на образователна и научна степен „доктор“, в състав: 

Вътрешни членове: 

1. проф. д-р Веселина Йорданова Вълканова – ФЖМК, СУ 

2. проф. д-р Ефрем Ефремов Каранфилов – ФЖМК, СУ 

Външни членове: 

3. проф. дфн Клео Стефанова Протохристова-Ямболиева – ПУ 
4. проф. д-р Илияна Павлова Колева – ВТУ 
5. доц. д-р Младен Цветанов Влашки – ПУ 

Вътрешна резерва: проф. д-р Тотка Иванова Монова – пенсионер, ФЖМК 
Външна резерва: доц. д-р Светла Владимирова Цанкова – УНСС 

Секретар: Мариела Методиева Николова 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението.  

По точка трета от дневния ред – Доклади на заместник-деканите. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така преминаваме към трета точка - 
доклади на заместник-деканите. Мисля, че доц. Станкова има доклад, заповядайте. 
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Доц. д-р Светлана Станкова: Благодаря Ви. Уважаеми колеги, отново ще Ви 
докладвам по повод на нашата толкова лелеяна магистърска програма в 
дистанционна форма на обучение. Приет е актуализираният план на английски 
език в редовна форма на обучение и на заседание на катедра „Пресжурналистика 
и книгоиздаване“ на 10 май - нов учебен план за дистанционна форма на обучение. 
Това е съгласно Процедурата, според която след като планът е готов и приет на 
катедрен съвет, Деканът на съответния факултет го изпраща до Директора на 
Центъра за дистанционно обучение с молба за съгласуване. Такова съгласувателно 
писмо сме получили вчера, в което се казва, че Експертният съвет одобрява учебния 
план и смята, че той отговаря на изискванията на нормативните документи. Може 
би да вметна, че това е една много дълга процедура и според Центъра за 
дистанционно обучение като алгоритъм е в две стъпки и ние в момента сме на 
последния етап на стъпка едно. Което означава, че след като приемем тези планове 
в дистанционна форма на обучение на магистърската програма „Дигитални медии 
и комуникация“ на учебна комисия, ние можем да пристъпим към изработването 
на учебни програми за дистанционна форма на обучение, които Вие ще получите, 
след като тези два плана на английски език и на български език бъдат приети на 
учебна комисия. И, разбира се, няма да Ви занимавам с останалите стъпки, но те са 
свързани с разработването на курсове, с разработването на информационен пакет, 

оценка от експерт-оценител и накрая изпращаме в НАОА, така че ние сме на 
финалната права на стъпка едно от идеята да имаме магистърска програма в 
дистанционна форма на обучение на български и на английски език.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря на доц. Станкова. Колеги, имате 
ли изказвания към този проект? Аз вчера говорих с проф. Форсайт, която е 
ръководител на Центъра за дистанционно обучение, тя потвърди, че всичко е 
наред както с плана на български език, така и на английски език, така че имаме 
надежда, че може да тръгнат през октомври, стига да има студенти.  

Колеги, ако нямате изказвания, да гласуваме. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 22 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Други доклади от зам.-декани имаме ли? 
Доц. Калинов, заповядайте. 

Доц. д-р Калин Калинов: Само една неформална информация във връзка с 
проекта по CEEPUS – Media in Transition. Да кажа, че малко бавно стартира цялата 
процедура, главно защото до момента не сме регистрирали такъв проект. Освен 
това Международен отдел не е „за“ въпреки, че всъщност цялата администрация е 
вътрешна във факултетите и те няма да вземат участие. Но стана ясно, че за 
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следващата академична година ще имаме възможност за преподавателска 
мобилност, сходна с тези по Еразъм, само че по CEEPUS. Във Варшавския 
университет, Полша, ще имаме една мобилност, която да реализираме през 
следващата година, както и две изходящи краткосрочни мобилности в Карловия 
университет, Чехия. Ще има съответно и входящи студенти от Унгария и Чехия, 
които ще дойдат да се обучават тук за първия семестър. Смятам, че това е на този 
етап предварителна информация. В момента, в който всичко е ясно като регламент, 
ще Ви бъде изпратена подробна информация. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря Ви. 

По точка четвърта от дневния ред – Доклади на ръководителите на 

катедри. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Колеги, сега преминаваме към четвърта 

точка – доклади на ръководителите на катедри. Проф. Кирилов, заповядайте. 

Годишна атестация на докторанти 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Уважаеми колеги, нашата катедра на свое 
заседание от 26.03.2024 г. (Протокол № 8) разгледа годишния отчет на Олга 
Дмитриевна Колар – редовен докторант по професионално направление 3.5. 
ОКИН докторска програма Медии и комуникации – Международна 
журналистика, с научен ръководител доц. д-р Ралица Ковачева, за периода 
01.04.2023 г. – 01.04.2024 г. Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да 
бъде атестирана с положителна атестация. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 19 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението.  

Приемане на индивидуални планове на докторанти 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Катедрения съвет предлага на Факултетния 
съвет да приеме индивидуалните планове на следните  редовни докторанти: 

 Полина Валентинова Налбантова, зачислена на 01.02.2024 г. със Заповед № 
РД 20-204/25.01.2024 г. със срок до 01.02.2027 г. по професионално направление 3.5. 
Обществени комуникации и информационни науки, докторска програма Медии 
и комуникации – Теория на журналистиката и медиите, тема на дисертационния 
труд „Журналистика на участието – социални, комуникационни и 
професионални особености (контент-анализ на новинарските емисии на БНТ, bTV 
и NOVA)“, научен ръководител доц. д.н. Мария Попова. 
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Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 22 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението.  

 

 Джулия Руменова Кирилова, зачислена на 01.02.2024 г. със Заповед № РД 
20-203/25.01.2024 г. със срок до 01.02.2027 г. по професионално направление 3.5. 
Обществени комуникации и информационни науки, докторска програма Медии 
и комуникации – Международна журналистика, тема на дисертационния труд 
„Ролята на глобалните медии в отразяването на регионални конфликти“, научен 
ръководител доц. д-р Ралица Ковачева. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 22 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението 

Предложения за учебни програми – ОНС „доктор“   

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Катедреният съвет предлага на Факултетния 
съвет да одобри за учебната 2024/2025 г.: 

 актуализираната учебна програма по „Раса, етнос и религия в 
мултикултурното общество“ за докторска програма „Медии и комуникации“ 
предложена от проф. д-р Светлозар Кирилов. Учебната програма е рецензирана от 

доц. д-р Ралица Ковачева.  

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 22 
гласували „Против” - 0  
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гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Приемане на учебен план на магистърска програма 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Катедреният съвет предлага на Факултетния 
съвет да приеме актуализирания учебен план на магистърската програма 
„Вътрешнополитическа журналистика“ – задочно обучение, ръководител доц. д-р 
Бисер Златанов. Актуализацията влиза в сила от учебната 2024/2025 г. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря на проф. Кирилов. Тук 
свидетелствам, че бяха събрани учебните програми поне на едната програма - на 
доц. Златанов, така че мисля, че всичко е наред. 

Изчистени са всички съотношения, които са по ЗВО. Очаквахме да промените 
името, но не се е получило. 

 Доц. д-р Бисер Златанов: Нямаше време. И на мен ми се искаше, но… 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Изказвания, колеги? Заповядайте, доц. 
Станкова. 

Доц. д-р Светлана Станкова: Може би само едно уточнение, тъй като такива 
актуализации ще продължават да се правят и по другите магистърски програми. 
Ние трябва да имаме редовна форма на обучение, за да е ясно, че от нея половината 
хорариум е в задочна форма на обучение. Хубаво е да актуализираме и да сме в 
крак с промените, с хорариумите, със съотношенията, така че благодаря на катедра 
„История и теория на журналистиката“. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 22 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Катедреният съвет предлага на Факултетния 
съвет да приеме новия учебен план на магистърска програма 
„Вътрешнополитическа журналистика“ – редовно обучение, ръководител доц. д-р 
Бисер Златанов. Новият учебен план влиза в сила от учебната 2024/2025 г.  

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
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редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 22 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Катедреният съвет предлага на Факултетния 
съвет да приеме актуализирания учебен план на магистърската програма 
„Международна журналистика“ – задочно обучение, ръководител доц. д-р Ралица 
Ковачева. Актуализацията влиза в сила от учебната 2024/2025 г. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 

гласували „За” - 22 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Катедреният съвет предлага на Факултетния 
съвет да приеме новия учебен план на магистърска програма „Международна 
журналистика“ – редовно обучение, ръководител доц. д-р Ралица Ковачева. 
Новият учебен план влиза в сила от учебната 2024/2025 г.  

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 22 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Проф. Димов, заповядайте. 

Приемане на индивидуални планове на докторанти 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Катедрения съвет предлага на Факултетния 
съвет да приеме индивидуалния план на редовния докторант: 
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 Емил Емилов Енев, зачислен на 01.02.2024 г. със Заповед № РД 20-
202/25.01.2024 г. със срок до 01.02.2027 г. по професионално направление 3.5. 

Обществени комуникации и информационни науки, докторска програма Медии 
и комуникации – Антропология на медиите. Тема на дисертационния труд 
„Звезди, медийни сцени и популярна политика (популярни платформи за видео 
култура и техните актьори в България след 2021 г.)“. Научен ръководител проф. 
д.н. Венцислав Димов. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Това със звездите буди недоумения. 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Подозирах. Аз мога да го обоснова, ако Ви се 
занимава с моите доводи. Аз ще се позова на Едгар Морен, който още през 60-те 
години в един известен негов труд за духа на времето беше описал, че звездите не 
са само в Холивуд, а са и в политиката, в популярната култура. А тезата, която, 
доколкото разбирам ще следва и нашият докторант, е това, че всъщност 
политиката и други сериозни неща намират много сериозно място особено в 
новото време в популярната култура. И тъкмо през популярната култура и 
нейните вече дигитални платформи, те са, така да се каже, лакмус на по-големи 
неща, които се случват, затова се говори за медийни сцени. Звездите уж като звезди, 
но не само - и като изразители на популярната политика. Това е смисълът. Има 
заиграване като звезди и медийна сцена като метафора.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Добре, аз се надявам, че в процеса на работа 
заглавието ще се коригира, така че като работно заглавие да го подкрепим. Ако, 
разбира се, има други изказвания, заповядайте. Ако няма, моля да гласуваме. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Проф. Ефремов, заповядайте. 

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Извинявам се за закъснението, но бях на 
Издателски съвет към СУ. На свое заседание от 10.05.2024 г. (Протокол № 10) 
членовете на катедра „Пресжурналистика и книгоиздаване“ взеха следните 
решения: 

Приемане на индивидуални планове на новозачислени докторанти 

Катедрения съвет предлага на Факултетния съвет да приеме индивидуалните 
планове на следните  редовни докторанти:  
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 Александра Йорданова Тренкова, зачислена на 01.02.2024 г. със Заповед № 
РД 20-192/25.01.2024 г. със срок до 01.02.2027 г. по професионално направление 3.5. 

Обществени комуникации и информационни науки, докторска програма Медии 
и комуникации – Онлайн журналистика и комуникация. Тема на дисертационния 
труд „Журналистика на данните и визуален разказ – стратегии за изграждане на 
дигитална надеждност и прозрачност на новините в онлайн медиите“. Научен 
ръководител проф. д-р Веселина Вълканова. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 Ана Тодорова Тодорова-Дамова, зачислена на 01.02.2024 г. със Заповед № 
РД 20-194/25.01.2024 г. със срок до 01.02.2027 г. по професионално направление 3.5. 
Обществени комуникации и информационни науки, докторска програма Медии 
и комуникации – Медиен език и стил. Тема на дисертационния труд 
„Институционални съобщения и медийните им проекции по повод на кризи в 
културни институции (езикови и съдържателни трансформации)“. Научен 
ръководител проф. д.н. Андреана Ефтимова. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 Кремена Руменова Христова, зачислена на 01.02.2024 г. със Заповед № РД 
20-195/25.01.2024 г. със срок до 01.02.2027 г. по професионално направление 3.5. 
Обществени комуникации и информационни науки, докторска програма Медии 
и комуникации – Публикационни изследвания. Тема на дисертационния труд 
„Управление на риска при четене: Изследване на случаи на имитативно поведение 

при рискови читатели“. Научен ръководител доц. д-р Милена Цветкова от катедра 
„Комуникация и аудиовизуална продукция“. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 
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След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 Лора Красимирова Петкова, зачислена на 01.02.2024 г. със Заповед № РД 
20-193/25.01.2024 г. със срок до 01.02.2027 г. по професионално направление 3.5. 
Обществени комуникации и информационни науки, докторска програма Медии 
и комуникации – Онлайн журналистика и комуникация. Тема на дисертационния 
труд „Автентична журналистика в ерата на синтетичните медии: Компетенции и 
предизвикателства в областта на изкуствения интелект в българската медийна 
среда“. Научен ръководител проф. д-р Грета Дерменджиева. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 

Приемане на актуализиран учебен план на бакалавърска специалност 
„Книгоиздаване“ – редовно обучение 

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Катедреният съвет предлага на Факултетния 
съвет да приеме актуализирания учебен план на бакалавърската специалност 
„Книгоиздаване“ – редовно обучение. Актуализацията влиза в сила от учебната 
2024/2025 г. В катедрата се прие единодушно. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Актуализация на учебен план, получили сте 
го. Имате думата за изказване. Не сме редуцирали аудиторната заетост, обратно. 
Преценихме, че в учебния план на специалност „Книгоиздаване“, особено в първи 
и втори курс програмата е доста рехава, затова се опитахме да я уплътним с курсове. 
Затова благодаря на д-р Виктория Бисерова и, разбира се, на всички колеги от 
катедрата. Опитахме се да приведем учебния план в съзвучие с нормативните 
изисквания. Това предстои и за другите бакалавърски програми да го направим, 
разбира се. 

Ако няма изказвания и въпроси, да го приемем? 
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След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Предложение за избиране на д-р Кристофър Неринг за гост-преподавател 

Проф. д-р Ефрем Ефремов: На основание чл. 130 от ПУДСУ и във връзка със 
заповед на Ректора на СУ № РД19-273/14.09.2016 г. за утвърждаване на нови 
Правила за условията и реда за привличане на гост-преподаватели от страната и 
чужбина за извършване на учебна дейност в Софийския университет „Св. Климент 
Охридски“, да се предложи на Факултетния съвет д-р Кристофър Неринг да бъде 
избран за гост-преподавател за срок от 01.06.2024 г. до 31.05.2025 г. 

През настоящата учебна година д-р Кристъфър Неринг води два 
факултативни курса – „Медии и тайни служби“ и „Дезинформация и медии“, 
които са обсъдени и приети от Катедра „Пресжурналистика и книгоиздаване“ и от 
Факултетния съвет на ФЖМК през 2021 г.  

Дейността му като гост-преподавател се състои в разработване и изпълнение 
на научни събития като лекции, упражнения и семинари, както и организиране и 
участие в публични дискусии и събития. Публикува резултати от научни 

изследвания, взема участие и публикува писмени и аудиовизуални медийни 
продукции, участва в проекти с международно сътрудничество. 

Финансирането на гост-преподавателската длъжност се поема чрез 
стипендия, осигурена от медийната програма на Фондация Конрад Аденауер в 
София. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: За катедра „Комуникация, връзки с 
обществеността и реклама“, заповядайте. 
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Доц. д-р Дияна Петкова: Уважаеми колеги, аз имам няколко доклада. На свое 
заседание от 25.04.2024 г. (Протокол №11) членовете на катедра „Комуникация, 
връзки с обществеността и реклама“ взеха следните решения: 

Обявяване на конкурси за академични длъжности 

Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет да бъде обявен конкурс за 
академичната длъжност „професор“ по професионално направление 3.5. 
Обществени комуникации и информационни науки (Интеркултурна 
комуникация (Народопсихология)) на собствена заета щатна бройка към катедра 
„Комуникация, връзки с обществеността и реклама“, с учебна натовареност 391 
часа  (332 ч. лекции приравнени към упражнения и 59 ч. упражнения).  Конкурсът 
е планиран и е със срок 2 месеца. Прилага се справка за учебната натовареност. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Заповядайте за изказвания по този доклад. 
Проф. Михайлов. 

Проф. д-р Николай Михайлов: Уважаеми колеги, моето изказване е 
принципно и то в качеството ми на зам.-декан по научно изследователската 
дейност. Аз, разбира се, подкрепям конкурса и, тъй като знам, че в него 
потенциален участник е доц. Дияна Петкова искрено й желая успех и съм сигурен, 
че един такъв успех ще бъде едно заслужена признание за нея. От гледна точка на 
спазването на формалните изисквания намирам две неща, които, смятам че ще 
затруднят протичането на конкурса. Първо появата на народопсихология в 
професионално направление З.5. ОКИН, ако не знаех, че този конкурс е основан 
във ФЖМК, бих приел, че става въпрос за някаква психологическа или 
социалнопсихологическа и етнопсихологическа интерпретация, анализ на 
комуникация, на култура, на информация. Второто съображение, което имам е, че 
народопсихология ясно реферира към професионално направление 3.2. 
Психология. Тъй като такива конкурси минават през Академичен съвет, а 
доколкото знам проф. Соня Карабельова е психолог, още повече, че тя също се 
занимава с подобни проблеми, само че развити от психологическа гледна точка. 
Това би довело или до някакви възражения или до настояване в конкурса да се 
включат и колеги от съответното направление, тъй като народопсихологията в нея 
влиза и антропология, и етнология, и история, и психология. Така че моето 
предложение е, пак казвам, то е изцяло принципно, подкрепям напълно конкурса, 
сигурен съм в неговия успех, то да бъде формулиран само по Интеркултурна 

комуникация като, разбира се, Народопсихологията като академична дисциплина, 
която се преподава, може да си остане със същото натоварване. Проф. Вълканова, 
уважаеми колеги, това е моето съображение, моето предложение и пак казвам то е 
изцяло принципно и по никакъв начин не засяга моето желание да подкрепя 
конкурса 3.5. Обществени комуникации и информационни науки (Интеркултурна 
комуникация). Така то ще остане изцяло в полето на комуникацията към нашето 
професионално направление. Имаме достатъчно специалисти и тук присъстващи 
и външни, които да участват в евентуалното жури и, мисля че конкурсът ще 
завърши успешно. 
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Проф. д-р Веселина Вълканова: Благодаря. Други изказвания, колеги? И аз, 
мисля че трябва да се предпазим от риска конкурсът да бъде бламиран в 
Академичен съвет, защото психологията, социалната психология, 
етнопсихологията и други са в 3.2. и 3.1. т.е. той не може да бъде обявен по 3.5. по 
комуникации. Аз и миналият път, когато планирахме конкурса изказах мнение, че 
така формулирано заглавието на конкурса (Интеркултурна комуникация 
(Народопсихология)) това са две различни научни области. Едното е в полето на 
обществената комуникация и информационните науки, другото е в сферата на 
психологията и тези науки, които са в професионално направление 3.2., така че и 
аз подкрепя това становище на проф. Михайлов, иначе сме уязвими и влизаме в 
други направления. Заповядайте, доц. Попова. 

Доц. д-р Дияна Петкова: Нека да чуем мненията и аз, разбира се, ще си 
изкажа мнението без да ангажирам никого. 

Доц. д-р Жана Попова: Аз имам един въпрос. Имаме ли на Академичен свет 
този риск дали се е осъществил, когато е гледана първият път заявката ни? Не 
помня да ни е върнато като наименование, защото ние ще влезем в другото 
противоречие да сме гласували една заявка. 

Доц. д-р Дияна Петкова: Даже при планирането беше планирано като 
„Съпоставителна народопсихология“. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Не съществува проблем конкурс да се 
планира по един начин, да се обяви по друг, планирането е с цел прогнозиране на 
разходите за ФРЗ. При планирането на конкурсите постъпват в Академичен съвет 
като числа, не като заглавия. Например, ФЖМК планира 10 конкурса. От тях 3 за 
професор, 2 за доцент и т.н. Но при обявяването на конкурс те излизат в Държавен 
вестник, а преди това минават през Академичен съвет, с направленията, с 
наименованията, с академичните справки, с всичко. Трябва да името на конкурса 
да е по направлението, не в друго. 

Доц. д-р Жана Попова: Защото ние изпадаме в една ситуация, в която всеки 
от нас, тук горе-долу почни всички са защитавали по други съвети. Нямаше съвет 
към ВАК по медии или е в социология, или е в някоя друга област. Не мисля, че 
можем да спазим тази чистота, която сега се опитваме да спазваме. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Разбирам Ви, но по Закона за развитие на 
академичния състав ние можем да обявяваме конкурси в 3.5. ОКИН, затова и 
първият път предложих да бъде „Комуникация – народопсихология“. Ние го 
планирахме като „Съпоставителна народопсихология“ по предложение на доц. 
Петкова, но по-чистото е „Интеркултурна комуникация“. Аз го казвам за добро на 
конкурса, за катедрата, за факултета да няма някакви недоразумения при 
обявяване на конкурса, това е много съществено. Заповядайте. 

Доц. д.н. Мария Попова: Аз искам да попитам дали доц. Петкова предава 
„Интеркултурна комуникация“? 



Протокол №08 14.05.2024 

 

15/24 

Доц. д-р Дияна Петкова: Преподавам в магистърска степен, иначе 
основната… 

Доц. д.н. Мария Попова: Мога ли да си довърша въпроса. Все пак да не 
влизаме в някакъв диалог. Тъй като дисциплината „Интеркултурна комуникация“ 
за първи път беше въведена от доц. Мария Дееничина в магистърските програми 
„Журналистика и медии“ и в „Лайфстайл журналистика“ и в крайна сметка 
„Народопсихологията“ и „Психология на комуникацията“ не е „Интеркултурна 
комуникация“, каквото и да си говорим, това са съвсем различни области. 
„Психология на комуникацията“ и „Психология на медиите“, това не е към 
психологията, това е към нас, при всички положения, така че, ако е „Психология на 
комуникацията“ може би ще е малко по-чисто и по близко до това, което доц. 
Петкова преподава, отколкото „Интеркултурна комуникация“. 

Доц. д-р Дияна Петкова: „Психология на комуникацията“ – не. 
„Народопсихология“ е основната дисциплина, върху която се обявява конкурса. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Заповядайте, проф. Михайлов. 

Проф. д-р Николай Михайлов: Доц. Попова има академични дисциплини, 
които преподавам. Аз съм се явявал на конкурс по етика и комуникация, но има 
други колеги, които преподават академичната дисциплина „Етика“ без да са се 
явявали на конкурс. Това е напълно допустимо. Академичните дисциплини, чрез 
които си правим, извинявам се, нагрузката те са в полето на всички онези 
проблеми, които произтичат от комуникацията и нейното изучаване във всякакъв 
план. Психологията и всичко, което споменахте, дали ще говорим за „Психология 
на комуникацията“, дали ще говорим за „Народопсихологията“, „Психологията“ 
се дели на две – субект на индивидуална психология, когато приемаш нещо, което 
се нарича душа и над индивидуална психология, която за мен лично е малко 
странна, но има много хора, които се занимават с нея, но отново в основата на 
психологията т.е. там се търсят някакви психологически зависимости, чрез 

ценности, чрез склонности, чрез диспозиции, които се опитват аналогично на 
индивидуалната психология да изграждат някакво такова отношение. Така че 
всяко поставяне на понятието психологията, което е отделна наука в конкурс на 3.5. 
по същият начин, по които, как да кажа, да кажем от катедра „Психология“ обявят 
„Психологическа история на комуникацията“, така че пак казвам няма да навлизам 
в спор, какво представлява „Интеркултурната комуникация“ дали е психология 
или не, но щом влизат… 

Доц. д-р Дияна Петкова: По скоро – не. Това е много голямо широко понятие. 

Проф. д-р Николай Михайлов: … някакви ценности, аз съм убеден, че 
абсолютно няма никакъв проблем, това че доц. Петкова се занимава с академичната 
дисциплина „Народопсихология“. Тя по какво, дай Боже, ще стане професор, по 
„Народопсихология“? Това Философски факултет няма да го допуснат, както няма 
да допуснат аз да съм професор по философия. 
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Доц. д-р Дияна Петкова: Уважаеми колеги, аз нямам нищо против да бъде 
обявен по „Интеркултурна комуникация“. Просто този, който ще дойде да 
преподава на мое място, дали ще съм аз или някой друг, няма значение обявява се 
конкурс, този, който дойде да преподава дори и да е обявен като „Интеркултурна 
комуникация“ всъщност основната дисциплина ще е „Народопсихология“. Трябва 
да бъде подготвен по „Народопсихология“. Аз нямам нищо против нека да се обяви 
като „Интеркултурна комуникация“.   

Проф. д-р Веселина Вълканова: Аз предлагам в академичната справка, в 
такъв случай, да включим и Вашия курс по „Интеркултурна комуникация“ в 
магистърската програма. 

Доц. д-р Дияна Петкова: Разбира се, ще го включа. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Добре, защото изказването на доц. Попова 
беше резонно. Доц. Спасов, заповядайте. 

Доц. д-р Орлин Спасов: Аз няма да правя коментар. Отворих да видя и чета 
как е бил обявен доцентският конкурс през 2013 г. – Академична длъжност 
„доцент“ по 3.5. Обществени комуникации и информационни науки 
(Журналистика – Народопсихология). 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Да, така е. 

Доц. д-р Дияна Петкова: Така се обявяваше (Журналистика – 
Народопсихология). 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Тогава не е имало възражение, но сега има 
такъв риск.  

Доц. д.н. Вяра Ангелова: Защо предпоставяте, че ще има такъв риск? Имаме 
някаква вътрешна информация ли? 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Защото това не е наше поле. 

Проф. д-р Николай Михайлов: Нямаме никаква вътрешна информация. 

 Доц. д.н. Вяра Ангелова: Добре, „Народопсихология“ се води в този 

факултет със знанието на Ректората и всички факултети от не знам колко години, 
сигурно 30 г., а може и повече. Въпросът е, че имаме доцент, имаме кадри, най-
вероятно и докторанти учат в това поле, ако ние искаме да преосмислим това и да 
го дадем на психолозите това е друг разговор. Сега да слагаме на масата, че това е 
нечие друго поле да върнем тогава разговора за медийната педагогика, дали е 
педагогика или медийна. 

Доц. д.н. Мария Попова: Преди това имахме чл.-кореспондент по 
народопсихология. 
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Проф. д-р Веселина Вълканова: Този разговор може винаги да се проведе за 
медийната педагогика и винаги ще бъде актуален, аз съм „за“. Добре. Как да 
постъпим? Има две предложения – едното е на катедрата конкурсът да се обяви 
като (Интеркултурна комуникация (Народопсихология)) или предложението на 
проф. Михайлов (Интеркултурна комуникация). Да ги гласуваме двете едно по 
едно. 

Проф. д-р Николай Михайлов: Само едно допълнение, ако мога да направя, 
проф. Вълканова, извинявам се. Аз имах възможност да се запозная с евентуално 
хабилитационния труд на доц. Петкова. Той е наистина сериозен. Той се върти 
около религията, около религиозното. Религията е едно от най, как да кажа, ясните 
манифестации в интеркултурната комуникация. Бих казал първата форма на 
интеркултурната комуникация. Аз не знам какви са притесненията на доц. 
Петкова, кой ще дойде… 

Доц. д-р Дияна Петкова: Нямам притеснения, аз Ви казах, че съм съгласна със 
Вашето предложение. 

Проф. д-р Николай Михайлов: … съвсем силен е хабилитационния труд и, 
мисля че, тъй като имах възможност да се запозная с него, ако … 

Доц. д-р Дияна Петкова: Аз съм съгласна с нова предложение.. 

Проф. д-р Николай Михайлов: … доц. Петкова решава да се яви, той е 
напълно релевантен. 

Доц. д-р Дияна Петкова: Нека да остане Интеркултурна комуникация. 

Проф. д-р Грета Дерменджиева: Имаш ли достатъчно публикации по 
Интеркултурна комуникация? 

Доц. д-р Дияна Петкова: Имам и на английски имам страшно много. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Момент. Понеже има две постъпили 
предложения, защото аз оттеглих предложението за „Комуникация – 
народопсихология“ 

Доц. д-р Дияна Петкова: И така може да бъде. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Не, не. Очаквам да потвърдите, доц. Петкова, 
какво да гласуваме? Вашият доклад и предложението на проф. Михайлов? Или 
оттегляте Вашия доклад, не разбрах. 

Доц. д-р Дияна Петкова: Не, не, нека и двете да се гласуват, няма проблеми. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Първо е постъпило предложението да се 
обяви конкурс за професор по 3.5. ОКИН (Интеркултурна комуникация 
(Народопсихология)). Който е „за“, моля да гласува. 
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След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 8 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 15  
Факултетният съвет не прие предложението. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Сега за второто предложение, конкурсът да 
се обяви за професор по 3.5. ОКИН (Интеркултурна комуникация), моля да 
гласува. 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Въпросът ми е мога ли да гласувам „за“ при 
положение, че преди съм гласувал „за“ другото. Променям си мнението. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Добре.  

Доц. д-р Дияна Петкова: Добре, дайте да оттегля Народопсихологията и да 
остане едно единствено предложение, както предложи проф. Михайлов. Само 
Интеркултурна комуникация.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: Ние вече гласувахме, доц. Петкова, аз Ви 
питах, вие не си оттеглихте доклада. Така че вече сме на друга фаза.  

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 21 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 2  
Факултетният съвет прие предложението конкурсът да се обяви за 

професор 3.5. ОКИН (Интеркултурна комуникация). 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Други доклади, доц. Петкова, имате ли? 
Заповядайте. 
 
 
Годишна атестация на докторант 

Доц. д-р Дияна Петкова: Катедреният съвет разгледа годишния отчет и 
предлага на Факултетния съвет да бъде атестиран с положителна атестация 
докторант: 

 Константина Димитрова Меднева – докторант на самостоятелна 
подготовка по професионално направление 3.5. ОКИН докторска програма 
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(Медии и комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно 
въздействие), с научен ръководител доц. д-р Дияна Петкова, за периода 25.04.2023 
г. – 25.04.2024 г.  

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 
Индивидуални планове на докторанти   

Доц. д-р Дияна Петкова: Катедреният съвет предлага на Факултетния съвет 
да приеме индивидуалните планове на докторантите: 

 Ивана Панайотова Рейзи, редовна форма на обучение, зачислена на 
01.02.2024 г. със заповед № РД 20-201/ 25.01.2024 г., докторска програма 3.5. ОКИН 
(Медии и комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно 
въздействие) с научен ръководител доц. д-р Мирослава Ценкова, с тема на 
дисертационния труд „Проучване на възможностите и предизвикателствата от 
прилагането на изкуствен интелект в комуникацията на бизнеса“. 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 

отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 Илияна Георгиева Маринкова, редовна форма на обучение, зачислена на 
01.02.2024 г. със заповед № РД 20-199/ 25.01.2024 г., докторска програма 3.5. ОКИН 
(Медии и комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно 
въздействие) с научен ръководител доц. д-р Александър Христов, с тема на 
дисертационния труд „Дезинформация срещу въвеждането на еврото в България 
и изграждане на комуникационен модел за противодействие“. 

Проф. д-р Ефрем Ефремов: Сигурно ще се прецизира темата, но кампанията 
за еврото е много частен случай. След три години. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Като работно заглавие да го приемем с 
препоръка, ако сте съгласни, колеги? Да се разшири обхвата, тъй като е не 
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дисертабилно и да се прецизира заглавието в процеса на работа. Да гласуваме 
предложението. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 Петя Петрова Кантарева, редовна форма на обучение, зачислена на 
01.02.2024 г. със заповед № РД 20-198/ 25.01.2024 г., докторска програма 3.5. ОКИН 
(Медии и комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно 
въздействие) с научен ръководител доц. д-р Мила Серафимова, с тема на 
дисертационния труд „Политически ПР при кризи в дигиталната информационна 
среда“. 

 
Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 Стефани Стефчова Петрова, редовна форма на обучение, зачислена на 
01.02.2024 г. със заповед № РД 20-200/ 25.01.2024 г., докторска програма 3.5. ОКИН 
(Медии и комуникации – Връзки с обществеността и комуникационно 
въздействие), с научен ръководител проф. д-р Николай Михайлов, с тема на 
дисертационния труд „Технологичната промяна и влиянието и върху ПР 
кампаниите: теоретичен модел“. 

 
Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 

отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 



Протокол №08 14.05.2024 

 

21/24 

 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така катедра „Комуникация и 
аудиовизуална продукция“. Заповядайте. 

Проф. д-р Теодора Петрова: Уважаеми колеги, докладът ми е свързан с 
решения на катедрата взети на 22.04.2024 г. (Протокол №13) и 29.04.2024 г. 
(Протокол №14): 

Смяна на научен ръководител на докторант 

Катедреният съвет разгледа заявление от доц. Светлана Станкова относно 
смяна на научен ръководител на  докторант Венелина Иванова Иванова, редовна 
форма на обучение, докторска програма  (Медии и комуникации – 
Комуникационен мениджмънт и маркетинг на съдържание).  

Предлага на Факултетния съвет научния ръководител доц. д-р Светлана 
Станкова да бъде заменена с проф. д-р  Симеон Василев. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Защо се налага такава смяна? 

Доц. д-р Светлана Станкова: Може би аз да обясня. Не можахме да стигнем 
до консенсус с докторантката. Тя смени седем пъти заглавието, предложение за 
дисертация. Тъй като е журналист, проф. Василев също е журналист решихме, че 
ще има по-адекватен подход към нея. 

Проф. д-р Теодора Петрова: След два месеца предлагаме смяна на научния 
ръководител. Моля Ви да уважите това решение. 

Проф. д-р Светлозар Кирилов: Каква е темата, да повторим. 

Проф. д-р Теодора Петрова: Темата е определена с новия научен 
ръководител, която е „Въздействието на социалните мрежи за трансформацията на 
медийните бизнес модели“. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Молбата ми е да внимаваме, когато избираме 

научни ръководители. Други изказвания имате ли, колеги? 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Приемане на индивидуални планове на новоприети докторанти 

Проф. д-р Теодора Петрова: Катедрения съвет предлага на Факултетния 
съвет да приеме индивидуалните планове на следните  редовни докторанти: 
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‒ Петя Тодорова Стефанова, редовна форма на обучение, зачислена на 
01.02.2024 г. със Заповед РД 20 – 196/25.01.2024 г., професионално направление 3.5. 
ОКИН, докторска програма (Медии и комуникации – Комуникационен 
мениджмънт и маркетинг на съдържание), с научен ръководител проф. д-р 
Теодора Радоева Петрова-Иванова, с тема на дисертационния труд „Вътрешна 
комуникация. Стандарти, управление и култура на корпоративната и 
институционална комуникация“.  
 

Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

 

 Венелина Иванова Иванова, редовна форма на обучение, зачислена на 
01.02.2024 г. със заповед  РД 20 – 197/25.01.2024 г., професионално направление 3.5. 
ОКИН, докторска програма (Медии и комуникации – Комуникационен 
мениджмънт и маркетинг на съдържание), с научен ръководител проф. д-р Симеон 
Игнатов Василев, тема на дисертационния труд „Въздействието на социалните 
мрежи за трансформацията на медийните бизнес модели“. 

 
Проф. д-р Веселина Вълканова даде думата за изказвания по доклада. 

След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Приемане на актуализиран учебен план 

Проф. д-р Теодора Петрова: Катедреният съвет предлага на Факултетния 
съвет да приеме актуализираният учебен план на специалност „Комуникационен 
мениджмънт“, за випуск започващ обучение през 2024 – 2025 г. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Това е трета актуализация на учебния план 
на „Комуникационен мениджмънт за пет години, което е хубаво, защото полето е 
динамично. Ако няма изказвания, който е съгласен моля да гласува.  
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След проведеното явно гласуване:  

списъчен състав - 25 
регистрирани  - 23  
редуцирани - 1 
отсъстващи - 1 
гласували „За” - 23 
гласували „Против” - 0  
гласували „Въздържал се” - 0  
Факултетният съвет прие предложението. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Искам да благодаря на г-жа Христиана 
Владова, която успя да се справи не само с първичните данни, които събирахме 
през периода за акредитацията, защото ние фактически се акредитираме 
едновременно по старите и новите критерии, което е пълен кошмар. В същото 
време успя да ревизира, успя на погледне, да изчисли всички съотношения на 
всички магистърски и бакалавърски програми, които са пред актуализация. 
Благодаря и на Вас, които са участвали заедно с нея в този процес.  

По точка пета - Разни. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: И така завършихме и предпоследната точка 
и сега точка – разни. Има сигурно съобщения за точка – разни, заповядайте. 
Заповядайте, г-н Желев. 

Студ. Петър Желев: Уважаеми колеги, на 28 май ще се проведе редовният 
конкурс „Студент на годината“ от 19 ч. в Аулата на Ректората. Имаме номинирани 
студенти от нашия факултет от различни специалности. Водещи отново са от 
нашия факултет – аз и още една колега от специалност „Връзки с обществеността“. 
Този път заложихме на по-експертно жури извън залата, само на преподаватели, 
само на високопоставени в университет. Искахме малко да отворим конкурса.  В 
нашата категория ще бъде в журито Жени Марчева. 

И другото събитие, през другата седмица на 21 и 22 май в централното фоайе 
на Ректората ще се проведе събитието „Разни клубове, разни интереси“. В 
Университета се оказа, че има над 30 студентски клуба занимаващи се с най-
различни дейности. Нашата цел на Студентския съвет е да кажем какво правят те 
и да запознаем студентите, както и кандидат-студентите с тях, така че да правят 
нещо по-различно от лекции, упражнения и изпити. За кандидатстудентската 
кампания в Алма матер ще си говорим по нататък . Отново сме на линия за помощ 
при записване и т.н. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Много Ви благодаря за помощта наистина е 
неоценимо, това, което правите и пак ще се надявам да се включите. Благодаря Ви 
много. Заповядайте, ас. Илиев. 

Ас. Благовест Илиев: На 21 май можете да гледате изданието на играта 
„Последният печели“ по БНТ с външен продуцент. Направихме една серия от 
университетски срещи. Участват 4-ма наши студенти и е доста рекламно направено 
за нашия факултет и за юбилейната годишнина. Имаме едно много добро 
представяне на един наш студент, специалност „Журналистика“ от трети курс. Ще 
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бъде грандиозно, така че гледайте на 21 май от 19:00 ч. играта „Последният 
печели“, нашите студенти много се радват, че са участвали и са представили 
факултета в национален ефир. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Много благодаря. Заповядайте, проф. 
Димов. 

Проф. д.н. Венцислав Димов: Ако искате в този ПР аплом и ако искате да 
видите, какво стои преди печалбата и преди студентът на годината елате на 28 май 
от 13:00 ч. в 13 зала, за да видите всекидневните занимания на нашите студенти във 
Фестивала на студентското творчество, профил „Телевизия“, вход свободен. За тях 
най-голямата награда ще са Вашите аплодисменти, а за нас Вашите критики, които 
са градивни. Благодаря Ви.  

Проф. д-р Веселина Вълканова: А Вие, ако искате да видите най-новата 

продукция на студентите от профил „Преса и онлайн медии“, заповядайте да 
видите най-новия брой. Излезе новият Годишник, т. 31, който има публикация 
може да си го вземе и Докторантският сборник, т.3. Други съобщения. Заповядайте, 
доц. Ковачева. 

Доц. д-р Ралица Ковачева: И аз имам покана на 21 май от 15:00 ч. в Аула 
Магна Ви каним на дискусията „Изкуствен интелект и дезинформация“. Д-р 
Неринг участва, Никола Тулечки, Datalist, Росен Цветков от БТВ и Георги 
Караманев от „Дигитални истории“. Надявам се, че ще е интересно. Моля да 
поканите Вашите студенти, за да популяризираме и да стане интересно и полезно. 
Благодаря. 

Проф. д-р Веселина Вълканова: Но преди това на 20 май от 18:00 ч. в 
Ботаническата градина, заповядайте. Ние сме колеги, приятели, випускници, 
алумни, преподаватели на факултета. Хубаво е да посрещнем нашите гости. 
Благодаря на всички, приятна вечер.  

 

Проф. Вълканова закри заседанието. 

 

 
Декан на ФЖМК: 

проф. д-р Веселина Вълканова 
 
Водил протокола:  
Мариела Николова 


